
 

JEDNÁNÍ DOZORČÍ RADY DOMU SENIORŮ FRANTIŠKOV, 

LIBEREC, P.O. 

 
DNE 20. 12. 2023 od 16.00hod 

 

JEDNÁNÍ DOZORČÍ RADY DOMU SENIORŮ FRANTIŠKOV, LIBEREC, P.O. 

 

 

Přítomní: 
Miroslav Filanda, předsedy dozorčí rady,  

Bc. Lucie Brusáková - členka Dozorčí rady 

Jaroslav Vávra - člen Dozorčí rady 

Bc. Jan Gabriel MBA, ředitel organizace 

 

 

PROGRAM: 

1) Informace PO 

2) Informace střecha a fotovoltaika 

3) Dostavba DS 

4) Různé 

 

1) Informace PO 

Kontrola ze strany HZS není ukončena, vypořádávají se připomínky a nedostatky, 

některé záležitosti se řeší se zřizovatelem – p. Machatý. 

 

2) Střecha a fotovoltaika 

informace od zřizovatele o důležitosti projektu, jehož je DS součástí, počítá se  

s osazením fotovoltaiky v cca jaro 2025. Do té doby je nutné vyřešit střechy a jejich 

opravu.  

V současné době organizace hledá projektanta pro projekt a odhad ceny. Po instalaci 

fotovoltaiky,  i díky čerpání z ostatních objektů lze očekávat úsporu +-1,5mil Kč/rok. 

 

3) Dostavba DS 

Upravená studie předložena radě architektů, následně i odboru územního rozvoje, 

z navržených variant se přiklánějí k stavbě norní – podél stávajícího DS, odbor v čele  

s paní náměstkyní i organizace by raději variantu spodní stavby s ohledem na otevření 

parku všem.  

 

Kvůli klientům, ale také z důvodů, kdy při první variantě přichází objekt o část 

kancelářských prostor, kterých je již nyní nedostatek. Více informací po jednání s paní 

náměstkyní, 



s předsedou DR osloví ředitel zhotovitele studie k možné účasti na dalším jednání DR. 

 

4) Různé 

• DS se zvláštním režimem úspěšně prošel certifikací od České Alzheimerovské 

společnosti.  

• DS přijal novou pracovnici, která se bude zabývat výhradně paliativní péčí na 

poloviční úvazek. 

• DS nakoupil nové vybavení, které umožní klientům pohyb venku (křesla).  

• Organizace uspořádala večírek pro zaměstnance, předala poděkování za jejich 

práci a malé ocenění každému. 

• Z důvodu respiračních onemocnění a Covidu je ředitelem nařízena povinnost pro 

zaměstnance a návštěvy používat respirátory. 

 

V Liberci dne 22.12.2023 

 

 

 

Zápis dozorčí rady je tímto dokončen a schválen. Zápis je zpracován na základě 

přítomných informací a diskuzí v Dozorčí radě DS. 

 

Miroslav Filanda, předseda dozorčí rady 

Bc. Lucie Brusáková - členka Dozorčí rady 

Jaroslav Vávra - člen Dozorčí rady 


